
Referat af skolebestyrelsesmødet 
tirsdag d. 15. september 2020 kl. 17.00-20.00. 

Fællessalen 

 

 

Mødedeltagere:  

 

Forældrerepræsentanter: Heidi Buch, Karen Ethelberg Ejerskov, Mette Mikkelmann, Tanja Grube Madsen, Kristian Rasmus Skov, Mustafa Diken  

 

Suppleanter: Thamara Sandgaard 

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TH) 

 

Medarbejdere: Nina Elmelund Nielsen (NIN), Mette S. Gertz (MS) 

 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter: Casper Buch og Shila Madsen 

Afbud:  Jena Nielsen og Thamara Sandgaard 

 

 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 21. oktober kl. 17.00-19.30 

 

   

   



 

 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces   

kl. 17.00-17.10 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i august 

Referatet blev rundsendt og umderskrevet 

 

  

kl. 17.10-17.25 Pkt. 2.  

Nyt fra elevrådet  

Orientering og drøftelse   

 

 

 

Elevrådsforum 

Casper og Shila har deltaget i elevforum sammen med elever fra 

de andre skoler i kommunen. Mødet blev afholdt på 

ungdomsskolen. Det var en god dag. Drøftede forskellige punkter 

som elevrødderne fremadrettet gerne vil arbejde videre med på 

kommende elevrådsforummer. 

 

 

Status huset 

Desværre ikke noget nyt, da begge 6. klasser gerne skal være en 

del af projektet. Pga. Corona kan klasserne ikke være fælles om 

huset-projektet. 

 

 

Udeområderne i frikvartererne 

Det fungerer fint med rotationerne ved udeområderne i 

frikvartererne. 

 

 

 

  



kl. 17.25-17.40 Pkt. 3.  

Planlægning af skoleårets 

SB-møder 

Drøftelse og beslutning 

 

 

Planlægning af fremtidige SB-møder. Datoer og tidspunkter 

Datoerne er godkendt. Fremadrettet ligger møder fra 17-19.30 

hver gang. 

 

Opfordring til at alle skolebestyrelsesmedlemmer hjemme 

forbereder spørgsmål til de principper og de tilsyn som er på 

dagsordenen. 

 

 

Fysiske møder eller Google Meet møder 

Møderne afholdes som fysiske møder. Mulighed for at deltage via 

Google Meet, hvis man er forhindret i at møde fysisk op på 

skolen. 

 

 

Årshjul for SB 

Udkast til årshjul blev godkendt. Årshjulet er dynamisk og kan 

derfor ændres i løbet af året. 

 

 

Suppleanter til SB 

Forvaltningen kan give dispensation til at der i et år kan være et 

skolebestyrelsesmedlem mindre end de syv 

forældrerepræsentanter, som vi er i dag.  

 

Alternativ skal der laves et valg til skolebetyrelsessuppleanter i 

foråret. 

 

  



Kl. 17.40-18.00  

 

Pkt. 4.  

Udarbejdelse af 

retningslinjer 

 

Drøftelse og beslutning Retningslinjer. Håndtering af elever som kommer til skade i 

skole eller SFO. 

 

Retningslinjerne blev gennemgået. Ønske om at forældrene bliver 

kontaktet hurtigere. Ledelsen tager retningslinjerne med på 

kommende MED-møde, hvorefter ledelsen bringer det med på et 

skolebestyrelsesmøde. 

 

  

kl. 18.00-18.10 

 

Pause. Tak til 

elevrødderne 

 

    

kl. 18.10-18.40 Pkt. 5. 

Principper og tilsyn 

Godkendelse af princip  

 

 

 

 

 

Tilsyn af princip 

Godkendelse af princip for Arbejdets fordeling mellem 

lærere og andet pædagogisk personale på Tved Skole 

 

Princippet blev godkendt og underskrevet. 

 

 

Tilsyn Antimobbestrategi 

Ledelsen tilretter Antimobbestrategien med nyeste data og 

kommer med udkast til ny Antimobbestrategi. Der laves tilsyn 

med strategien på næste SB-møde.   

 

Spørgsmål til ledelsen: 

- Hvordan ser trivselsundersøgelsen for 2020 ud? 

- Hvordan bruges resultaterne af trivselsundersøgelsen. 

Hvilke tiltag er der blevet sat i gang? 

 

  



Opfordring til at alle forældre bliver informeret, hvis der er 

mistrivsel i klassen. Informationen skal ikke kun være til de 

involverede parter.  

 

 

Kontaktforældre: 

- Kender I til skolens Antimobbestrategi? 

- Hvis ja. Hvilke oplevelser har I med denne? 

- Hvis nej. Hvad skal der til for at I kommer til at kende 

den? 

- Hvordan bidrager I som forældre til at forebygge 

mobning? 

 

Kl. 18.40-19.00 

 

 

Pkt. 6 

Kommende møder 

Drøftelse Forslag til punkter til kommende møder: 

- Retningslinjer ift. indmelding og udmelding af elever 

 

Vigtigt at forældrene bliver informeret, når der er elever som 

starter eller stopper i klassen. JT tager dette med på kommende 

lærermøde. 

 

  

kl. 19.00-19.10 

 

Pkt. 7.  

Orientering fra 

dialogmødet 

 

Orientering Mustafa og Karen fortæller kort om dialogmødet d. 3. 

september på Issøeskolen 

 

Børn- og Unge direktøren fortalte om kommende 

økonomiforhandlinger. 

 

Oplæg fra Ane Qvortup om erfaringer fra Coronatiden.  

Morten Anderson fortalte om bevægelse i undervisningen. 

 

Spændende oplæg med tiden var for kort. 

  



 

kl. 19.10-19.30 Pkt. 8.  

Nyt fra personalet   

Orientering og drøftelse  

 

Medarbejderne giver en status på aktuelle emner.  

Oplæg ved medarbejderne og efterfølgende drøftelse. 

 

SFO 

Vi arbejder med SFO´ens værdigrundlag. Værdigrundlaget 

kommer til at ligge på skolens hjemmeside. 

 

Pædagogisk dag fredag d. 9. oktober. Hans Jørn som er PPR-chef 

i kommunen kommer og holder oplæg om Mentalisering. 

 

Lærerne 

Vi arbejder med Mangfoldige læringsmiljøer. Alle trækker i 

samme vej. Der er en rød tråd mellem de ting, som vi sætter i 

gang og tingene giver mening. Det er dejligt at mærke at vi er 

fælles om tingene. 

 

Vi skal i gang med tre-partssamtaler.  

 

Corona fylder fortsat. Ekstra gårdvagter, så der er opsyn med alle 

klasser i frikvartererne. Det kan være hårdt. Eleverne savner 

kontakten med eleverne i de andre klasser. Flere elever bliver i 

øjeblikket testet for Corona. Forældrene er gode til at holde 

børnene hjemme til de er frisk.  

 

  

kl. 19.30-19.50 

 

Pkt. 9. 

Orientering fra ledelsen 

 

Orientering og drøftelse Nyt fra ledelsen 

 

Samarbejde med UU-leder 

  



JT har holdt møde med Anne Marie Nyborg, som er leder af UU i 

Svendborg. Forslag til at Anne Marie inviteres med på et møde, 

hvor hun fortæller om de muligheder eleverne har, når de stopper 

i folkeskolen. Vi har dette i tankerne, når vi planlægger mødet, 

hvor skolebestyrelsen laver sin årsberetning. 

 

 

Samarbejde med UCL 

Skolen har lavet et samarbejde med læsevejlederne og Louise 

Duus Skovbjerg fra UCL, ift. at udarbejde ordblindestrategi for 

Tved Skole. Louise skal ligeledes være med til at lave den 

kommunale ordblindestrategi for Svendborg kommune.  

 

co-teaching 

Skolen skal ligeledes i gang med at udarbejde en procesplan ift. 

arbejdet med co-teaching. Planen er at vi vejlederne næste år skal 

benytte co-teaching for værktøj i vejledningssituationerne.  

Ved co-teachingen planlægger, gennemfører og evalurerer 

lærer/pædagog/vejleder undervisningen sammen. 

 

TRIM-dag.  

Der laves en alternativ TRIM-dag, hvor årgangene løber på 

forskellige tidspunkter. Forældrene kan desværre ikke løbe med i 

år. Der kommer besked ud til forældrene om dette i løbet af næste 

uge. 

 

 

 



Engineering 

Thomas, Finn og Vivi har været på kursus i Engineering. 

Engineering handler om, hvordan man skaber praktiske løsninger 

på praktiske problemer. 4. kl. kommer til at arbejde med dette i 

uge 41.  

Kenneth og Lasse skal med i foråret. 

 

kl. 19.50- 20.00   Pkt. 10.  

Evt.    

   

   Næste SB-møde 

 

Månedens tip fra skolebestyrelsen. 

 

Henvendelse fra forældre vedr. Mad og Måltidspolitik 

 

 

  

 

Skolebestyrelsesmøder 2020-2021 

 

15. september kl. 17.00-20.00 

21. oktober kl. 17.00-19.30 

19. november kl. 17.00-19.30 

14. december inkl. spisning kl. 17.00-20.00 

19. januar kl. 17.00-19.30 

2. februar. Skolebestyrelsens årsberetning kl. 17.00-19.00. Forslag til at Anne Marie Nyborg inviteres med til mødet. 

24. februar kl. 17.00-19.30 

18. marts kl. 17.00-19.30 

12. april kl. 17.00-19.30 

11. maj kl. 17.00-19.30 

16. juni inkl. spisning kl. 17.00-20.00 



 

 

Dialogmøder med Børne- og Ungeudvalget 

Torsdag d. 3. september kl. 17-19 på Issø-skolen.  

Onsdag d. 18. november kl. 17-19 på Rantzausminde Skole 

Torsdag d. 25. februar kl. 17-20.15 på Tved Skole 
 


